
Kære alle 
 
Vi rettede henvendelse til jer i TMU forud for jeres møde mandag den 19. december 2022. 
 
Vi har endnu ikke hørt noget officielt fra tilsynet efter vores henvendelse og kan ikke læse 
noget i referatet fra TMU-mødet. Ad omveje har vi dog hørt, at forvaltningen kommer med 
et notat om politisk handlerum til udvalget. 
 
Vi tolker dette sådan, at der ikke kommer noget påbud i begyndelsen af det nye år og at 
afdelingsbestyrelsen / beboerne vil få mulighed for foretræde for TMU i januar, før der 
træffes beslutning om, hvad der videre skal ske. 
 
Lige om lidt er det juleferie. Beboerne er stressede over det belastende opsigelsesvarsel 
og den udsmidningstrussel, de har haft hængende over deres hoveder i månedsvis. En 
trussel, der bygger på foreløbige og ikke kvalitetssikrede rapporter og KAB´s konklusioner. 
Noget som er problematiseret flere gange og underkendt af KK/TMF´s egen 
bygningsenhed både den 16. november 2022 og den 25. november 2022. Se vedhæftede. 
 
Afdelingsbestyrelsen er blevet informeret om, at vi i praksis har høringsfrist til det nye år 
ifm. et påtænkt påbud.  
 
Er det stadig aktuelt, når der er et notat om politisk handlerum for forvaltning og TMU på 
vej? 
 
Hvad er status på dette notat? 
 
Beboerne er, som I sikkert forstår, bekymrede for deres retsstilling i dette besynderlige 
forløb, hvor der har været skiftende argumenter for at opsige 260 husstande. 
 
De fleste beboere vil gerne blive boende i det under normale forhold så velfungerende 
lokale miljø. 
 
Afdelingsbestyrelsen er ved at skrive juleinformation til beboerne.  
 
Hvad kan vi fortælle dem om status på sagen? 
 
Med venlig hilsen 
John Steen Johansen 
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